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Protokół Nr XI/2025 

z obrad XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno  

odbytych w dniu 31 marca 2025 r. 

w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Wierzbnie  

 

Czas trwania obrad: 1006-1047 

 

Stan Rady .....................................     –   15 

Obecnych w/g listy obecności ......    –   13, co stanowi 86%  

Nieobecnych w/g listy obecności      –     2 

(Nieobecni: Marcin Chabiera, Aneta Miklaszewska) 

 

W obradach uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Pan Emil Wąsowski 

2. Skarbnik Gminy – Pani Marta Haładaj 

3. Sołtysi poszczególnych miejscowości z terenu naszej gminy 

 

Ad. Pkt 1 

Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno. Stwierdziła 

prawomocność obrad. Następnie odczytała porządek obrad, który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 

– 2032.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy 

Wierzbno na 2026 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na zadania z zakresu ochrony środowiska 

na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy do sieci wodociągowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości przez Gminę 

Wierzbno. 

7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Wierzbno jako punkt 7, wtedy 

pozostałe punkty analogicznie zmieniają numerację o jeden do góry.  

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej propozycji. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach, który przedstawia 

się następująco:  

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 

– 2032.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy 

Wierzbno na 2026 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na zadania z zakresu ochrony środowiska 

na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy do sieci wodociągowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości przez Gminę 

Wierzbno. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Wierzbno. 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Ze względu na problemy techniczne o godz. 1009 Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę w obradach. 

 

Obrady wznowiono o godz. 1027. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż ze względu na awarię urządzeń do głosowania, na dzisiejszej sesji 

głosowania będą się odbywać poprzez podniesienie ręki.  

 

Porządek obrad po zmianach został jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. 

 

Ad. Pkt 2 

Przewodnicząca Rady: Czy do tej uchwały macie Państwo pytania lub uwagi? Nie widzę. Czytam 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2025 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 3 

Przewodnicząca Rady: Czy ktoś z Państwa ma do tej uchwały uwagi? Nie widzę. Czytam projekt 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 – 2032. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 – 2032 została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 4 

Przewodnicząca Rady: Czy do tej uchwały Państwo macie jakieś pytania bądź uwagi? Jeśli nie ma 

czytam projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie wyrażenia 

zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy Wierzbno na 2026 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

11 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

2 głosy "WSTRZYMUJĄCE" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy Wierzbno na 2026 rok 

została przyjęta. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 5 

Przewodnicząca Rady: Szanowni Państwo tutaj nastąpiła zmiana, ponieważ tą uchwałę już 

podejmowaliśmy, zmieniły się w międzyczasie przepisy i musimy podjąć nową uchwałę, bo nam ją po 

prostu cofnięto. I w tej starej wersji macie Państwo §1 pkt. 3 i ppkt. D rozporządzenie komisji itd. i ten 

podpunkt został usunięty, a w nowej uchwale, tą którą dostaliśmy mamy dodany §7, który dotyczy 

postanowienia umowy. Ten paragraf został dodany i analogicznie zmieniły się kolejność numeracji 

paragrafów do §10, było ich 9. Czy ktoś ma z Państwa jeszcze do tej uchwały pytania lub uwagi? Jeżeli 

Państwo pozwolicie, nie będę czytała całej uchwały, Państwo na pewno się z nią zapoznaliście, więc 

bardzo proszę od razu o przegłosowanie. 

 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH” 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowych na zadania z zakresu ochrony środowiska na dofinansowanie kosztów 

budowy przyłączy do sieci wodociągowej została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 6 

Przewodnicząca Rady: Tutaj może poproszę o wyjaśnienie Pana Wójta. 

Pan Wójt: Szanowni Państwo, jeżeli mówimy o tym odpłatnym nabyciu gruntu przez Gminę Wierzbno, 

chodzi o uregulowanie pasa drogowego w miejscowości Helenów, chodzi o 67 m2. Ja tutaj Państwu 

przedłożyłem tą mapkę, na zielono jest zaznaczony ten grunt, który będziemy wykupować. Chodzi o to, 

żeby Ci mieszkańcy mieli po prostu bezpieczniejszy wyjazd z miejscowości, wyjazd, który się łączy z 

trasą powiatowy powiatową. 

Przewodnicząca Rady: Czy ktoś z Państwa jeszcze ma pytania?  

Pan Wójt: Dokonaliśmy podziału tej nieruchomości. Wzięliśmy też rzeczoznawcę no i tutaj w formie 

negocjacji kwota, jaka została ustalona to 3000 zł. 

Przewodnicząca Rady: Dziękuję bardzo, jeśli nie ma pytań więcej czytam projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie wyrażenia 

zgody na odpłatne nabycie nieruchomości przez Gminę Wierzbno. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości przez Gminę Wierzbno została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 7 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zarządzenia 

wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Wierzbno. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Wierzbno została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 8 

Radny Dariusz Patoka: Pierwsze pytanie dotyczące dofinansowania do świetlicy w Wyględówku. 

Miało być jakieś dofinasowanie, do tej pory w tej sprawie nie słyszałem, żeby coś się działo. 

Pan Wójt: Wniosek został złożony, na ostatniej sesji pana nie było, także ja radnym tłumaczyłem, że 

my tutaj znaleźliśmy się z tym wnioskiem o dofinansowanie na chyba 15 miejscu, poza tzw. zieloną 

listą, poza dofinansowaniem. Liczymy na to, że tych środków zostanie dołożonych i że ta świetlica 

spotka się z remontem.  

Radny Dariusz Patoka: Jeszcze inne pytanie. Chodziłoby mi o takie podsumowanie, jakie środki 

łącznie z dofinansowaniami zostały przeznaczone na poszczególne wioski naszej gminy. Takie coś 

można zrobić, byłoby wiadomo jakie środki kto uzyskał. No bo jeżeli powiedzmy jedna wioska ma 

niemalże wszystko co tylko chcą, a inne takie jak Ossówno, Wyględówek, Janówek czy powiedzmy 

Kazimierzów to wszystko jest zapomniane. Takie coś chciałbym może na przyszłą sesję, żeby takie 

podsumowanie było. I jeszcze kolejne pytanie, też chodziłoby mi o takie podsumowanie, ile było, bo 

nie mieliśmy tego do tej pory jeszcze złożonych na poszczególne komisje, bo zawsze było to zaraz po 

nowym roku, a teraz tego nie ma. 

Przewodnicząca Rady: Na ostatniej sesji podejmowaliśmy program pracy komisji. Nigdy nie było 

takiego sprawozdania ile komisji było, ile posiedzeń.  

Radny Dariusz Patoka: Było.  

Przewodnicząca Rady: Nie, nie było. Przez tyle lat nie było nigdy, która komisja ile razy zbierała się 

na posiedzeniach 

Pan Wójt: Ja jeszcze Panie Radny odniosę się tutaj do tych środków finansowych, które zostały 

przekazane, znaczy pozyskane i przekazane na poszczególne miejscowości. Można to zrobić tylko czy 

ja wiem czy to też jest dobry sposób zobrazowania, że tak powiem tych wydatków, no bo wiadomo, że 

w jednej miejscowości odcinek drogi będzie miał 2 km. a w drugiej 0,5 km. no i te kwoty już są 

diametralne, że tak powiem, różne. Także no nie wiem jaki to jest cel. 

Radny Dariusz Patoka: Dla społeczeństwa. 

Pan Wójt: To możemy to przygotować, nie ma problemu. Tylko mówię, bo Pan wspomniał też o tym, 

że tam Janówek jest pominięty, że Wyględówek też jest pominięty, a tutaj ja się nie zgadzam. Przecież 

Janówek - Jaworek droga została też wykonana. Janówek – Świdno droga też została wykonana. Jeżeli 
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mówimy o Wyględówku w kierunku Nadziei też droga została wykonana. Także wiecie no tutaj my też 

tych dróg nie zrobimy w ciągu jednego roku w każdej miejscowości bo na to po prostu środków nie 

mamy. Ale dobrze przygotujemy jakiś tam dokument, żeby było to tak obrazowo mniej więcej. W 

każdym bądź razie na ostatniej sesji tutaj tłumaczyłem odnośnie wydatkowania tego funduszu 

sołeckiego, dobrze było by gdyby te środki były zgromadzone, wtedy byśmy mieli też większe pole do 

dysponowania tymi środkami i moglibyśmy chociażby nawet też wykonywać w innych 

miejscowościach te inwestycje. Ale w miarę możliwości finansowych nie będziemy zwalniać tylko te 

inwestycje będziemy dalej po prostu wykonywać. Mówię tutaj o Kazimierzowie, Nadziei, Wąsoszu też 

bo tam też droga wymaga już naprawy i też chociażby nawet miejscowość Rąbież. Jest jeszcze tych 

odcinków asfaltowych dosyć dużo do wykonania. No i tutaj też jeżeli mówimy o inwestycjach takich 

tez strategicznych dla naszej gminy no to dalsza rozbudowa czyli tez projektowanie sieci wodociągowej 

i tez wykonanie tej sieci. 

Przewodnicząca Rady: Czy ktoś z Państwa jeszcze? 

Radny Andrzej Wąsak: W oświadczeniu przed chwilą nie padło w ogóle o miejscowości Ossówno i 

tam nic nie było zrobione, a więc Rąbież, a Ossówno nadal pominięte. 

Pan Wójt: Znaczy Ossówno może mi umknęło   bo mówię z pamięci także jeżeli kogoś to uraziło to 

przepraszam. Ossówno też jak najbardziej, też są tam do wykonania odcinki drogowe. Jeżeli mówimy 

o Ossównie, w Ossównie została wykonana sieć wodociągowa w najbliższym czasie także to też są 

dosyć duże środki. Na chwilę obecną próbujemy uregulować stan budynku po byłej strażnicy. Nie 

ukrywam, że jest ciężko. Zobaczymy z prawnikiem na chwilę obecną na ten temat rozmawiamy, bo są 

wszelkiego rodzaju środki jakieś tam finansowe na różne dofinansowanie czy to termomodernizacje, to 

może udałoby nam się z jakichś środków skorzystać. Ale żeby z tych środków skorzystać najpierw 

musimy uregulować stan prawny budynku a my nie jesteśmy niestety jego właścicielami. 

Przewodnicząca Rady: Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę. 

 

Ad. Pkt 9 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

 

Ad. Pkt 10 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim obecnym za udział 

w obradach XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy, a następnie dokonała ich zamknięcia. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała: 

Monika Połaska 

 

 

 

PRZEWODNICZĄCA  

RADY GMINY  

/-/ mgr Małgorzata Karczewska 

 


